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Egyszerűsített jegyzőkönyv 
 
Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottság 2011. június 9-én megtartott 
rendkívüli üléséről, 
Jelen vannak: Tarjáni István, polgármester 
 Szakadáti László, alpolgármester 
 dr. Kovács András, jegyző 
 Fekete Péter, bizottsági elnök 
 Varga László, bizottsági 
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag  
 Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 
 Molnárné Czeglédy Gerlinda, Cecília, bizottsági tag  
 Dr. Kelemen Gáspár, képviselő 
 Kecskés László, képviselő 
 Sólyomvári Béla, képviselő 
 Rack Ferencné, a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 Korbuly Klára, a PMAMI igazgatója, 
 Benkő Cs. Gyuláné, a Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 
 Ihászné Pálfi Katalin, közoktatás szakértő 
Pályázók: Marx Árpád 
 Fülöp Ottilia 
 Nagyné Balázs Gabriella 
 Márkusné Szanyi Rita 
A pályázók közül nem jelent meg: 
 Szilágyi Istvánné 
 
Fekete Péter: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Elmondta, hogy öt igazgatói 
pályázat érkezett. A pályázók meghallgatására rendkívüli ülést hívott össze. Az iskolaigazgatói 
pályázók meghallgatása félórás időközökben történik, előzetes telefonos és e-mailes értesítést 
kaptak a pályázók, és az időpontok tekintetében is egyeztetés történt. A meghallgatás előtt e-
mailen Szilágyi Istvánné pályázó visszalépését jelezte.  
 
A rövidített összefoglalást az oktatásszakértő készítette: 
 
„A jelöltek személyes bemutatkozásuk, pályázatuk legfontosabb gondolatainak interpretálása 
után kérdésekre válaszoltak. A feltett kérdések leginkább a jelölt személyiségére, értékrendjére, 
világképére, általános műveltségére vonatkoztak. Ez volt akit kisebb, volt, akit nagyobb mértékben 
kibillentett abból a szerepből, amelyre előre felkészülhetett. Éppen ezért előbukkantak olyan 
fontos tulajdonságok, amelyek a szakmai felkészültségen túl meghatározzák egy vezető 
sikerességét. 
Nagyné Balázs Gabiella erős akaratról, elszántságról és mélységes hitről tett bizonyságot. Szilárd 
értékrendje, gyermekkorának emlékei, a természet és a hagyományok tisztelete táplálják 
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lelkierejét, a célok elérésébe vetett rendíthetetlen bizalmát. Bármily hatalmas ez a belső energia, 
törékenynek látszik a biatorbágyi Szküllák és Kharübdiszek közt. 
Fülöp Ottília szaktárgyához és az iskola belső világához kapcsolódó szakmai felkészültsége szinte 
teljesen kitölti személyiségét. Az e körön kívülről jött kérdések megriasztották, szinte blokkolták. 
Az igazgatói munka során mind a tantestületből, mind a szülők és a fenntartó részéről jöhetnek 
váratlan, azonnali megoldásokat, válaszokat igénylő kérdések. Megfelelő tájékozódás és 
felkészülés után biztosan meg tudja oldani ezeket a helyzeteket, s egy idő után megfelelő rutinra is 
szert tehet a problémák azonosításában és kezelésében. Ma még nem eléggé érett az igazgatói 
feladattal járó megpróbáltatásokra. 
Márkusné Szanyi Rita őszinte, nyílt és bátor volt a meghallgatáson. Szakmai felkészültsége olyan 
biztos hátteret nyújt számára, hogy gond nélkül vállalta a kisebb konfliktusokkal járó válaszokat 
is. Mert kérdezni, könnyedén kommunikált. Végig szemkontaktusban volt a beszélgetőtársakkal. 
Ahogy haladt az idő, egyre jobban magára vonta a nem hivatalból kijáró figyelmet, egyre 
felszabadultabb légkört teremtett és magához ragadta a beszélgetés érzelmi irányítását. Stratégiai 
gondolkodása, innovációra való képessége, az elmúlt tíz évben lezajlott változások átélése záloga 
lehet a Biatorbágyi Általános Iskola szakmai megújulásának. 
Marx Árpád a meghallgatás során mintha azzal a helyzeti előnnyel bírt volna nehezen 
megküzdeni, hogy valaha igazgatta már ezt az intézményt. Csak a beszélgetés második felében 
oldódott és mutatta meg jobban habitusát. Megnyilatkozásai alapján úgy tűnik, ott folytatná 
igazgatói működését, ahol tíz évvel ezelőtt abbahagyta. Mivel az iskola jó emlékeket őriz azokból 
az időkből, érthető a támogatottsága a pedagógusok részéről. Ismeri a várost, érzi a feléje 
irányuló elvárásokat. A vállalkozói szférában töltött évei olyan tapasztalatok birtokába juttatták, 
amelyek nagyon jól hasznosíthatók az iskolafejlesztés menedzselésében is. Szervilizmustól 
mentesen működne, egyértelmű szabályok mentén a rend és a fegyelem pillérein állna vezetése 
alatt a Biatorbágyi Általános Iskola. 
 
Egyre inkább kirajzolódik, hogy ma Biatorbágyon olyan kihívásoknak kell megfelelnie a leendő 
iskolaigazgatónak, hogy szinte képtelenség megtalálni azt az embert, akiben egy személyben jelen 
vannak a szükséges kompetenciák és emberi  tulajdonságok. Érdemes megkeresni annak a 
módját, hogy jelen lehessen valamennyi fontos tudás és képesség a város oktatáspolitikai 
koncepciójának megvalósításához.” 
 
A bizottság a meghallgatást követően 2011. június 14-ei munkaterven kívüli ülésén tesz 
javaslatot. 
 
Fekete Péter: A munkát megköszönte, az ülést19 óra 10-kor bezárta. 
 
 

 
k.m.f. 

  Fekete Péter  
  bizottsági elnök  


